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Nyomtatott és online sajtó 
 

 

Novák Katalin: a közép-ázsiai országokkal való kapcsolat Magyarország számára 

kiemelten fontos 

2023. február 13. – MTI, Népszava, Mandiner, Origo, PestiSrácok, Magyar Nemzet, Magyar 

Hírlap, HírTV, Demokrata 

A közép-ázsiai országokkal való kapcsolat Magyarország számára kiemelten fontos. 

Magyarország elkötelezett tagja az euroatlanti szövetségnek, de fontos, hogy baráti kapcsolatok 

szülessenek a keleti, köztük a közép-ázsiai országokkal is - mondta Novák Katalin köztársasági 

elnök Szadir Zsaparov kirgiz köztársasági elnökkel tartott hétfői sajtótájékoztatóján a Sándor-

palotában Budapesten. (…)A köztársasági elnök kitért arra: a megbeszélés kiemelt témája volt 

az orosz-ukrán háború, s a kirgiz elnökkel egyetértettek abban, hogy a mielőbbi cél a béke, a 

felek tárgyalóasztalhoz ültetése. Kérdésre válaszolva Novák Katalin elmondta: a tervei szerint 

február 22-én részt vesz Varsóban a Bukaresti Kilencek csúcstalálkozóján, ahol Joe Biden 

amerikai elnököt is tájékoztatja majd az ukrajnai háborúról és a békekötés mielőbbi 

szükségességéről. 

 

Úzvölgyi betonkeresztek: a magyar fél kivár, a román szélsőségesek 

fenyegetőznek 
2023. február 13. – MTI, Krónika, szekelyhon.ro, hirado.hu 

Az úzvölgyi katonatemetőben törvénytelenül elhelyezett betonkeresztek ügyében született 

táblabírósági határozat ellenére sokan pesszimisták a tekintetben, hogy végre lehet-e hajtani 

egy ilyen jogerős döntést Romániában. Miközben szélsőséges román szervezetek román–

magyar konfliktussal fenyegetőznek, a magyar jogászok higgadtságra intenek. Kis Júlia 

kolozsvári jogász a Krónika megkeresésére elismerte, hogy a betonkeresztek eltávolítása nem 

ígérkezik gyors sikertörténetnek, szerinte azonban a román jogrendben adottak a lehetőségek 

arra, hogy az ügyet törvényesen rendezzék. Birtalan Sándortól, Csíkszentmárton 

polgármesterétől megtudta a lap, az ítélet indoklásának ismeretének döntenek a hogyan 

továbbról. A polgármester nem tartja reálisnak, hogy a temetőt állandó őrség védje, erre a 

községnek nincs anyagi fedezete. A katonatemető gondozását és a sírok ápolását válallják 

ezután is. Terveik szerint amikor a jogi procedúra befejeződik, a sírkertet bekamerázzák, hogy 

a távolból lehessen felügyelni az úzvölgyi emlékhelyet. 
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Fellendítenék a magyar kulturális életet Brassóban és környékén 
2023. február 13. – Krónika 

Író-olvasó-találkozók, irodalmi beszélgetések, zenés irodalmi estek, versszínházi produkciók 

helyszíne lesz a Cenk alatti város. A főszervező a magyarországi Petőfi Kulturális Ügynökség, a 

brassói partner pedig az Erdélyi Szórványmagyarok Kulturális Egyesülete – mondta el a 

Krónika megkeresésére az egyik szervező, Veres Emese Gyöngyvér néprajzkutató, újságíró, a 

budapesti Miniszterelnökség Petőfi programjának ösztöndíjasa. A programsorozat időpontja 

minden hónap utolsó szerdája. Az ingyenes események elsődleges célja, hogy a kortárs magyar 

szépirodalom jelentős, ismert és kevésbé ismert alkotóit mutassa be az egész Kárpát-

medencéből. Az első eseményt egyébként január 25-én tartották az Áprily Lajos Főgimnázium 

dísztermében, az est meghívottja Sántha Attila József Attila-díjas költő, valamint a brassói 

származású Ferencz-Nagy Zoltán költő volt.  

 

Kovács Mihály Levente: a kultúrába fektetett pénz a jövőbe való befektetés 

2023. február 13. – maszol.ro 

Minden kultúrába fektetett pénz a jövőbe való befektetés – jelentette ki hétfői 

sajtótájékoztatóján Kovács Mihály Levente, Maros Megye Tanácsának alelnöke. „Kiemelten 

figyelünk idén is a Maros megyei önkormányzat alárendeltségébe tartozó kulturális 

intézmények működésére. A nagy infrastrukturális beruházások mellett legalább olyan fontos, 

hogy egy élő és egészséges kulturális intézményrendszer működhessen. Ahhoz, hogy minden 

elképzelésünk megvalósuljon finanszírozás kérdése is, és e tekintetben bár a tavalyinál két 

százalékkal kisebb költségvetésből kell gazdálkodjanak az önkormányzatok az idei évben, ez az 

esztendő a Maros Megyei Tanácsnál az építkezésről szól” – fogalmazott a megyei tanács 

alelnöke. 

        
Andrej Danko: a szlovákoknak, magyaroknak, cseheknek és lengyeleknek előre 

kell tekinteniük és össze kell tartaniuk Brüsszelben 
2023. február 13. – MTI, hirado.hu, Mandiner, felvidek.ma, ujszo.com, körkép.sk 

A kelet-közép-európai országok összefogásának erősítését, valamint a közös értékplatformon 

lévő szlovákiai pártok együttműködésének fontosságát hangsúlyozta, az Oroszország elleni 

szankciókat pedig hamis, nem az európai érdekeket szolgáló lépésnek nevezte, az Ukrajnai 

háborúra pedig a fegyverszállítások leállítását és a béketárgyalások megkezdését tartja 

megoldásnak Andrej Danko, a Szlovák Nemzeti Párt (SNS) vezetője, a pozsonyi törvényhozás 

korábbi elnöke az az MTI-nek hétfőn Pozsonyban adott nyilatkozatában. A szlovák politikus a 

kormány bukását követő szlovák belpolitikai válságról, illetve a szeptemberben várható 

előrehozott parlamenti választások utáni időszak lehetőségeiről, az Ukrajnában dúló 

konfliktusról és az Oroszország elleni szankciós politika európai országokra gyakorolt negatív 

hatásairól beszélt.     Az SNS elnöke elmondta: nagyon szerencsétlen megoldásnak tartja, hogy 

csak ősszel kerül sor az előrehozott szlovákiai parlamenti választásokra és komoly fenntartásai 
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vannak azzal szemben, hogy az államfő nem élt a lehetőséggel, hogy valakit megbízzon a 

kormányalakítással, mert - mint mondta - Szlovákiának ebben a helyzetben szakértői 

kormányra lenne szüksége. 

 

Csábi sakkozók az ország legjobbjai között 
2023. február 13. – ma7.sk  

Az alig ezer lakosú Csáb kiváló sakkcsapata már a második idényét tölti Szlovákia legmagasabb 

osztályú bajnokságában, az Extraligában. A páratlan sikerekről a nagykürtösi járási település 

sakk-klubjának vezetőjével, Jakab Róberttel beszélgettünk. „A csábi sakk története hosszú 

időkre nyúlik vissza. A rendszerváltás után egy kis időre megszűnt az aktív sakk-élet Csábon, 

de 1998-ban újraszerveződött a Csábi Sakk-klub, s egészen napjainkig lendületben vagyunk. A 

2012/2013-as idényben megnyertük a 3. ligát, ekkor kezdődött a nagy menetelés, egészen az 

Extraligáig. A 2016/2017-es idényben a 2. ligát, majd 2019/2020-ban az 1. ligát is megnyertük, 

jelenleg pedig a második idényünket töltjük az Extraligában." – mondta Jakab.  

 

Aranykút palócosan - Tavaszi kurzus Losoncon 
2023. február 13. – ma7.sk, felvidek.ma, bumm.sk  

Aranykút néven hirdette meg a Rakonca Egyesület, a Szlovákiai Magyar Pedagógusok 

Szövetsége Területi Választmánya – a Hagyományok Háza Hálózat – Szlovákia – partnereként 

tavaszi kurzusát Losoncon. A tanfolyam témája a palócság hagyományos kultúrájának 

megismerése és beépítése az oktató-nevelő munkába. A részletekről Varga Norbert, a Hálózat 

munkatársa, az Egyesület elnöke számol be. „Az ötlet a Hagyományok Háza Hálózat – 

Szlovákia alapításával egyidejűleg született, hiszen a Hálózat az oktatásban is fontos szerepet 

vállal. Különösen népszerű a Néphagyomány az oktatásban elnevezésű egyetemi kurzus, 

valamint az Útravaló, az utóbbin főként gyakorló pedagógusok vesznek részt" - nyilatkozta 

Varga Norbert. Mint mondta, e koncepciózus sorozat egyik leágazása az Aranykút elnevezésű 

regionális képzés; a két tanulmányi nap a palócság hagyományos kultúrájának, folklórjának, 

az oktató-nevelői munkába történő beépítését és közvetítését tűzte ki célul. „Az igényt a 

pedagógusok fogalmazták meg, s ennek alapján egy tavaszi és egy őszi kurzusban 

gondolkodtunk. A február 25-ei és a március 25-ei találkozón a tavaszi ünnepkör szokásaival 

foglalkozunk, az őszi tanfolyamokon pedig az őszi-téli ünnepkörre fókuszálunk" - ecsetelte. 

   

Rendkívüli Csemadok Kassa-környéki területi konferenciát tartottak Szepsiben 
2023. február 13. – felvidek.ma  

A járványügyi korlátozások közepette 2021-ben a 25. Csemadok Országos Közgyűlés előtt 

Szepsiben tartották a 37. Csemadok Kassa-környéki Területi Konferenciát. A tanácskozásra 

Szepsiben került sor 2021. július 30-án. A területi konferencia akkor jelölt hiányában nem 

választott elnököt. Az addigi járási elnök, Csoltkó Jenő, aki több mint tizenöt éven át irányította 

a Kassa-környéki járásban a Csemadok legfelsőbb területi szervét, nem vállalta az elnöki 

teendőket. A küldöttek azonban a Csemadok alapszabályának VI. cikkelye értelmében 

megválasztották a Területi Választmány három alelnökét és a tizenöt tagú Területi 
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Választmány további tagjait. Akkor a három alelnök közül Bubenko György vállalta, hogy 

megbízott elnökként hajlandó dolgozni és ellátja az elnöki teendőket. Csakhogy a Csemadok 

alapszabálya nem ismeri a megbízott elnök fogalmát. A Csemadok Kassa-környéki Területi 

Választmány Elnöksége a legutóbbi ülésén, 2022 októberében úgy határozott, hogy a 2023-as 

év elején összehívja a Csemadok-alapszervezetek küldötteit és a rendkívüli területi 

konferencián megválasztja a Csemadok Kassa-környéki Területi Választmánya elnökét. 

 

Lezajlott a legrégebbi felvidéki magyar matematikaverseny 
2023. február 13. – felvidek.ma  

Az országos szintű megmérettetést a kassai Márai Sándor Magyar Tanítási Nyelvű Gimnázium 

és Alapiskola szervezte meg. Azokat a középiskolásokat és tanáraikat, akik látják a matematika 

értelmét és szépségét, február 5-6. között az említett tanintézmény látta vendégül. A Felvidéki 

Magyar Matematikaverseny, amely 2014 óta a nagy komáromi matematikus emlékére az Oláh 

György Emlékverseny nevet viseli, idén 47. alkalommal vonzotta maga köré a legügyesebb 

fiatal matematikusokat. Számológép ki, agy be Ha valakinek a matematikaverseny szó hatására 

számtanpéldák végtelen sorozata vonul el lelki szemei előtt, annak sajnos csalódást kell 

okoznunk. A „Felvidékin” három óra alatt négy feladattal kell megbirkózni, amelyek sokkal 

inkább a problémamegoldásról, az eredeti gondolkodásról és az elemzőképességről szólnak. A 

versenyzőknek nem volt szükségük számológépre vagy logaritmustáblázatra, viszont az 

agyukra – és jó sok csokira – annál inkább. 

    
Ismét teljes pompájában tündököl az adai Szentháromság templom 
2023. február 13. – PannonRTV 

Az elmúlt 14 hónap alatt a templom teljes belsejét restaurálták, és az egész tetőszerkezetet is 

felújították. A munkálatok Magyarország Kormánya, Ada község önkormányzata, valamint a 

hívek támogatásából valósulhattak meg. Szentmise keretében adtak hálát az egybegyűltek az 

adai római katolikus istenháza teljes újjászületéséért. Közöttük Lehócki László is, aki 

gyermekkora óta folyamatosan részt vesz a plébánia munkájában. Rendkívül örül annak, hogy 

gyermekei is immáron teljességében megismerhetik a Szentháromság templomot. 

Gyerekkorom óta járok ide a templomba. Nagyon sokat jelent ez a felújítás, mert valójában én 

nem is emlékszem, hogy valaha ilyen nagyszabású javítást végeztek volna ezen a templomon. 

Nagy örömet okoz nekem és a családomnak is és az egész adai hitközségnek is.” 

 

Ahol a feje tetejére állt a világ 
2023. február 13. – Magyarszo.rs 

Farsangi mulatozást tartott a szabadkai Talentum Tehetséggondozó Művészeti Egyesület. 

Farsangi táncházat és jelmezes mulatságot tartott szombaton a Talentum Tehetséggondozó 

Művészeti Egyesület a szabadkai székházában, ahol „a feje tetejére állt a világ”. A terep először 

az óvodásoké, sőt a még kisebbeké volt, akik a szüleikkel érkeztek, ezután az alsósok táncháza 
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következett, majd pedig a felsősöké és az ifjúságé. Jelmezbemutatóra is sor került. Ott volt 

Thor, Harry Potter, Jack Sparrow, de láthattunk tündéreket, királylányokat, őzikét, pillangót, 

pávát, kutyust, báránykát, kisbékát, orvost és betyárt is. Mindenki vigadott, együtt táncolt, és 

természetesen nem maradhatott el a fánkozás sem. Felsorolni sem lehet, hány ötletes jelmez 

volt, a legkreatívabbakat díjjal jutalmazta a zsűri. 

 

Csörömpöléssel a hideg ellen – Télűző felvonulás a Vasutastelepen 
2023. február 13. – Magyarszo.rs 

Ha minden a tervek szerint alakul, akkor legalább a szabadkai Vasutastelepen élőknek nem kell 

tovább tartaniuk a hidegtől, hiszen télűzésre került sor szombaton a helyi közösség épületében, 

sőt lármás gyerekek hada, a szüleikkel együtt, még az utcán is kergette a telet. A rendezvényt a 

Vajdasági Magyar Szövetség helyi Női Fóruma és a Lavandemagie Egyesület szervezte. 

Nagyszámú gyerek és felnőtt gyűlt össze a helyi közösség épületében, hogy elűzzék a telet. A 

gyerekek jelmezt is viseltek, hogy a tél még jobban megijedjen. Ott volt Hulk és Hermione, de 

láthattunk indiánlányt, hercegnőt, rablót, kalózt, őzikét, cicát, sőt bűvös kockát és még sokfajta 

maskarát. 

 

Töpörtyűfesztivál volt Muzslyán 
2023. február 13. – Magyarszo.rs 

Egyre ritkábbak a disznóvágások, közben nő az érdeklődés ennek a hagyománynak a 

megőrzését célzó rendezvények iránt. Szombaton is több százan jöttek el a 11. Muzslyai 

Töpörtyűfesztiválra. Főszerepben természetesen a friss töpörtyű volt, melynek sütésében az 

idén 25 csapat versenyzett. Amikor a Fókusz Klaszter családi gazdálkodók egyesülete útjára 

indította a töpörtyűfesztivált, nem mindenki gondolta azt, hogy majd ma ekkora keletje lesz 

ennek a finomságnak. Drágább lett a húsnál, ráadásul nincs is belőle elegendő. A szervezők 

1600 kilogrammnyi szalonnát készítettek, de a friss töpörtyű most is gyorsan elfogyott. 

      
ORFK: több mint 8 ezren érkeztek Ukrajnából hétfőn 
2023. február 14. – MTI, hirado.hu, karpatalja.ma 

Az ukrán-magyar határszakaszon 4420-an léptek be Magyarországra hétfőn, a román-magyar 

határszakaszon belépők közül pedig 3633-an nyilatkoztak úgy, hogy Ukrajnából érkeztek - 

tájékoztatta az Országos Rendőr-főkapitányság (ORFK) kedden az MTI-t. A beléptetettek közül 

a rendőrség 81 embernek állított ki ideiglenes tartózkodásra jogosító igazolást, amely 30 napig 

érvényes. Vonattal 22 ember - köztük 8 gyermek - érkezett Budapestre az ukrajnai háború elől 

menekülve - tudatta az ORFK. 
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Családi foglalkozás a Perényi Kultúrkúriában 
2023. február 13. – karpataljalap.net, karpat.in.ua 

A Kárpátaljai Magyar Nagycsaládosok Egyesülete (KMNE) a Pro Cultura Subcarpathica (PCS) 

civil szervezettel együttműködve családi délutánt szervezett tagcsaládjai számára a Beregardói 

Perényi Zsigmond Kultúrkúriában február 10-én. A szervezők az alkalomra szeretettel vártak 

kicsiket és nagyokat egyaránt. A Kárpátaljai Magyar Nagycsaládosok Egyesületénél kiemelten 

figyelnek arra, hogy a tagcsaládjaik számára rendszeresen szervezzenek olyan programokat, 

amelyek az egyéni feltöltődés mellett közösségi élményeket is biztosítanak.  

 

Sí-suli a Kárpátaljai Magyar Nagycsaládosok Egyesületének szervezésében 
2023. február 13. – karpat.in.ua 

A Kárpátaljai Magyar Nagycsaládosok Egyesülete a háború ellenére is igyekszik programokat 

szervezni tagcsaládjaik számára. A téli hónapokban szinte hagyományossá vált a közkedvelt sí-

suli, amit a szervezet már hetedik éve hirdetett meg a családok számára. Ilyenkor a szülőket és 

a gyerekeket egyaránt szakképzett oktató avatja be a téli sportokba. Azok számára, akik még 

nem mernek sítalpat húzni, a síelés mellett a szánkózás, hó-fánkozás lehetősége is adott volt.  

 

Idén is eltörlik a 4. és 9. osztályosok állami záróvizsgáit Ukrajnában 
2023. február 13. – karpatalja.ma, kiszo.net 

Az ukrajnai diákokat mentesítik az állami összegző záróvizsgák (DPA) alól – tudatta hivatalos 

oldalán február 13-án az Ukrán Oktatási és Tudományos Minisztérium. A minisztérium a 

hadiállapotra és az országban dúló háborúra való tekintettel hozta meg döntését. 2022-ben 

szintén a háború miatt törölték el a záróvizsgákat. 

 

Munkácson a legmagasabb a vízszolgáltatás és csatornadíj egész Ukrajnában 
2023. február 13. – kiszo.net 

A ProZak hírportál beszámolója szerint a Munkácsi Vízművek kétszeresére, azaz 29 hrivnyáról 

59 hrivnyára emelte a vízellátás és -elvezetés díját. A városi tanács végrehajtó bizottsága 

egyhangúlag támogatta a döntést. Előzetes információk szerint a Munkácsi Városi Tanács egy 

rendkívüli ülésen mérlegelte a végrehajtó bizottság ezen határozatának visszavonását, amely 

több mint kétszeresére emelte a központosított vízellátás és csatornázás árát. A tanácskozás 

során a fő szempont az volt, hogy a jelenlegi nehéz gazdasági helyzetben a tarifák emelésével 

ne terheljék még inkább anyagilag a térségben élő családokat. 
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https://karpataljalap.net/2023/02/13/csaladi-foglalkozas-perenyi-kulturkuriaban
https://life.karpat.in.ua/?p=136917&lang=hu
https://karpatalja.ma/karpatalja/oktatas/iden-is-eltorlik-a-4-es-9-osztalyosok-allami-zarovizsgait-ukrajnaban/
https://kiszo.net/2023/02/13/munkacson-a-legmagasabb-a-vizszolgaltatas-es-elvezetes-dija-egesz-ukrajnaban/
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Elektronikus sajtó 

 
Határok nélkül 

2023. február 13. – Kossuth Rádió 

 

„Mikor én lábszánkóimat először kötöttem föl, persze nálunk merőben idegen volt még e 

jószág. Magamtól próbálkoztam meg velük, csupán azon tapasztalatok nyomán, miket előbb 

Észak-Norvégiában tett utazásom alatt láttam és hallottam” – írta Chernel István ornitológus 

1896-ban kiadott első magyar síszakkönyvében, a Lábszánkózás kézikönyvében.  

Hazánkban az 1890-es években lett új és széles körben megismert fogalom a “lábszánkózás”. 

1890-ben Erdélyben Hangay Oktáv, a kolozsvári Kereskedelmi Akadémia tanára elsőként síel 

Kolozsvár környékén. Egy évvel később Palkovics József honvédezredes megszervezi az első 

katonai síosztagokat Besztercebányán. 

1895-ben megalakul az első magyar síegyesület, a Kolozsvári Ski Klub. 1896 januárjában 

megrendezték az első magyar síversenyt Szabadka és Újvidék közt.  1890-es évek második 

felében Tátralomnicon a magas-tátrai síelés elterjesztésében elévülhetetlen érdemeket szerzett 

Újtátrafüred alapítója, id. dr. Szontagh Miklós. A Magas-Tátrában 1911-ben rendezték meg az 

első síversenyt, amely az I. magyar síbajnokság néven vonult be a hazai síelés történelmébe. 

1918-ban Tátraszéplakon, az országos síversenyen már nők is versenyeztek. 

A további 105 év magyar sítörténelmét most nem mesélem el. 2023 februárja a következő 

dátum, amikor is hideg idő ellenére több százan vettek részt a jubileumi, tizedik Konzul Kupán 

szombaton, az erdélyi Hargitafürdőn.  

 

A verseny célja megmutatni, milyen nagy beágyazottsága van a téli sportoknak Székelyföldön, 

valamint lehetőséget biztosítani a székelyföldi síklubokba járó gyerekeknek a versenyzésre. A 

Magyarország csíkszeredai főkonzulátusa által szervezett Konzul Kupárn ott volt sítalpakon 

Oláh-Gál Elvira is. Az ő helyszíni beszámolóját halljuk.  

 

A Maros Megyei Tanács alá tartozó kulturális intézmények felújítási munkálatainak helyzetét 

ismertette mai sajtótájékoztatóján a tanács alelnöke, Kovács Mihály Levente, aki elmondta: bár 

a tavalyihoz képest csökkent a megye költségvetése, a kulturális intézmények felújítására, 

működésük támogatására idén több pénzt fordítanak.  

 

A Maros megyei tanács alelnöke az ez évre tervezett fejlesztésekről tartott sajtótájékoztatót, a 

következő percekben pedig nyolc év munkájáról beszél a vajdasági Magyar Nemzeti tanács 

tavaly ősszel leköszönt elnöke. Nem mintha öt szűk perc erre elég lenne. 

Hajnal Jenő magyartanár, kulturális mediátor, művelődésszervező a Magyar Nemzeti 

Tanácsnak 1999-es létrehozatala óta tagja, az elmúlt nyolc évben, tehát két mandátumban 

pedig elnöke volt a szerbiai magyarok kisebbségi önkormányzatának. Hogy mi történt nyolc év 

alatt? - kiderül összeállításunkból.    

https://mediaklikk.hu/musor/hataroknelkul/


 

 

Napi Nemzetpolitikai Sajtószemle – 2023. február 14. 

. 

 

 

Több, mint 30 éve ismerte meg egymást az erdélyi Makfalva és a kárpátaljai Csap református 

gyülekezete. 30 év alatt a kapcsolat erodált, ám az ukrán-orosz háború, a szükség és a segítség 

ismét összehozta a két gyülekezetet. Az áramkimaradások miatti nehézségek leküzdésére az 

erdélyiek segélyt ajánlottak fel kárpátaljai testvéreik számára.  

 

A közelmúltban mutatták be a Hétfalu gyerekeknek című kiadványt a Barcasági Csángó 

alapítvány székházában, és azóta több iskolában is tartottak ez alapján foglalkozásokat. A 

helytörténeti munkafüzet elsősorban a gyerekeknek szól, de a felnőttek is találhatnak új 

információkat lakhelyükről, szülőföldjükről - hallhatjuk Hlavathy Zsuzsánnától, az alapítvány 

elnökétől.  

 

A Temesvár belvárosi református egyházközség minden évben házasságot megáldó 

istentisztelettel indítja a házasság hetét. Ilyenkor emléklapot nyújtanak át a kerek házassági 

évfordulót ünneplőknek. A vasárnapi ünnepi istentiszteleten vendégként Szabó János Bence 

hirdette az igét, majd feleségével, Dórával együtt tettek bizonyságot arról, hogyan 

kapaszkodnak a szeretetbe. Az emléklapok átadása után először a gyülekezet lelkipásztorát, 

Demeter Sándort kértük mikrofon elé. 


